
10

ش
رز

و
19

34
ره 

ما
 ش

20
13

بر
وام

9 ن
 1

43
5 

رم
مح

5 
13

92
ن 

آبا
 1

ه8
شنب

 توکلیان:کشتی نیاز به یک اسپانسر 
دائم و قوی دارد

 »کیا« می تواند نماینده شایسته ای 
در فیفا باشد

گروه ورزش: مربی تیم ملی کشتی آزاد ایران در آستانه رقابتهای لیگ برتر و عدم حضور مربیان و کشتی 
گیران ملی پوش در این پیکارها گفت: با توجه به اهداف و برنامه های حوزه مدیریت و همچنین فدراس��یون 
کش��تی، به نظر رس��ول خادم احترام می گذاریم. امیر توکلیان ضمن بیان این مطلب اظهار داش��ت: برخلاف 
سالهای گذشته که در قالب کادر فنی تیم های راه آهن خراسان و فولاد ماهان سپاهان در رقابتهای لیگ برتر 
حضور داش��تیم، امس��ال با احترام به قوانین و تصمیمات حوزه مدیریت تیم های ملی در لیگ حضور نیافتیم 
و س��عی خواهی��م کرد به عنوان عضو کمیته فنی در مس��ابقات فعالیت کنی��م. وی تصریح کرد: مطمئنا حوزه 
مدیریت تیم های ملی کشتی با توجه به حواشی و اتفاقات سالهای گذشته اجازه حضور مربیان و ملی پوشان 
در رقابتهای لیگ برتر را نداد، چرا که به هیچ عنوان نمی توان هم در عرصه ملی و هم در عرصه باش��گاهی با دو نگاه متفاوت و مختلف عمل کرد. بدیهی 
است یک مربی عرصه ملی به هیچوجه نمی تواند روند و جریانات لیگ را از تیم ملی جدا سازد و ممکن است در برخی مواقع، نظرات و تصمیمات شخصی 
و غیر اصولی را وارد کار کند. مربی تیم ملی کش��تی آزاد ادامه داد: به هر حال بس��یار خوش��حالم به عنوان یکی از اعضای کمیته فنی در متن رقابتهای لیگ به 
کشف و جذب استعدادهای ناب و بالقوه بپردازیم و کشتی گیران جوان و آینده دار را برای حضور در کارگاه های فنی شناسایی کنم. ما در رقابتهای لیگ به 

استعدادهای زیادی برخواهیم خورد که می توانند با قرار گرفتن در قالب برنامه ای تمرینی کارگاه های فنی به آینده ای درخشان برسند.

گروه ورزش: رئیس پیش��ین کمیته آموزش فدراسیون فوتبال با اشاره به حضور احتمالی مهدی مهدوی 
کیا در فیفا تاکید کرد: مهدوی کیا از هر نظر شرایط عضویت در فیفا را دارد و می تواند نماینده بسیار شایسته 
ای برای فوتبال ایران باشد. مرتضی محصص در خصوص حضور سپ بلاتر در ایران ضمن بیان مطلب فوق 
خاطرنش��ان کرد: مس��ئله آمدن بلاتر کاملا مثبت بوده و در شرایطی که تیم ملی به جام جهانی راه پیدا کرده و 
از نظر مالی هیچ مبلغی از فیفا نیز دریافت نش��ده اس��ت، س��فر رئیس فیفا به تهران خیلی راهگشا خواهد بود 
چرا که هر تصمیمی که می گیریم نمی توانیم از بعد مالی آن بگذریم. وی افزود: از بعد آموزشی نیز سفر وی 
و برگزاری همایش علم و فوتبال در تهران برای داوران، کارشناس��ان و اهالی فوتبال واقعه مثبتی بوده اس��ت. 
ما مهمانان بزرگی مثل بورا میلوتینوویچ داشتیم که بسیار مربی صاحب نام و بزرگی است که تجارب گرانبهایی دارد. رئیس پیشین کمیته آموزش فدراسیون 
فوتبال ادامه داد: مربیانی مثل الکس فرگوس��ن یا آرس��ن ونگر را هم می توان برای دوره  های بعدی این همایش دعوت کرد، آنها چکیده فوتبال دنیا هس��تند و 
امیدوارم کارشناسان در خصوص آینده فوتبال با حضور این افراد بتوانند به نقطه نظرات خوبی دست پیدا کنند. وی با اشاره به برگزاری کنگره علم و فوتبال 
اظهار کرد: اولین دوره این کنگره دو سال قبل برگزار شد که اگر هر سال انجام بگیرد، خیلی خوب و مفید خواهد بود اما موضوع این است که صحبت کردن 

درباره برگزاری هر ساله این همایش خیلی ساده است ولی انجام آن کاملا دشوار خواهد بود.

 دژاگه برجسته ترین
 بازیکن کی روش

گ��روه ورزش: ی��ک س��ایت آلمانی در 
گزارش��ی بازیکن ایرانی فولام را برجسته ترین 

بازیکن ترکیب تیم ملی فوتبال ایران دانست.
نس��ل طلایی اواخر دهه 90 و اوایل سال 
2000 ب��ا حضور لژیونرهای ایرانی ش��اغل در 
بوندس لیگا مثل علی دایی، علی کریمی، مهدی 

مهدوی کیا اکنون باز نشسته شده است.
ایران تیم جدیدی تشکیل داده است و با 
اعتماد به نفس برای چهارمین بار به رقابت های 
جام جهانی راه یافت. ایران در سال های 1978، 
1998 و 2006 نی��ز به این مس��ابقات راه یافته 
بود. آیا ای��ن تیم برای اولین بار توانایی صعود 
از مرحله گروه��ی را دارد؟ در این باره تردید 

وجود دارد.
اشکان دژاگه، بازیکن سابق وولفسبورگ 
و هرت��ا برجس��ته ترین و از لح��اظ بین المللی 
باتجربه ترین بازیکن تی��م کارلوس کی روش، 

مربی سابق رئال مادرید است.

 حقیقی: 
از اعتماد کی روش سپاسگزارم

فوتب��ال  تی��م  هافب��ک  ورزش:  گ��روه 
پرسپولیس گفت: خیلی خوشحالم چون دوباره 
پیراهن تیم ملی را می پوشم و به همین دلیل از 

نگاه کی روش سپاسگزارم.
رضا حقیقی در خصوص دعوتش به تیم 
مل��ی گفت: من هیچ وق��ت بازیکنی نبودم که 
امیدم را از دس��ت بدهم و همیش��ه با سعی و 
تلاش س��عی کردم جایگاه و خواسته خودم را 

به دست بیاورم.
وی افزود: من همیش��ه افتخارم پوشیدن 
پیراهن تیم ملی است و یکی از آرزوهایم همین 
اس��ت تا بتوانم به فوتبال کشورم خدمت کنم. 
به همین دلیل همیش��ه با تمام وجود برای تیم 
محبوبم پرس��پولیس بازی کردم تا مزد زحماتم 

را بگیرم که خوشبختانه این اتفاق افتاد.
حقیقی تاکید کرد:  من از اعتماد کی روش 
تش��کر می کن��م و دفعات گذش��ته نی��ز حتی 
موقع��ی که به تیم ملی دعوت نش��دم برای او 
و تیم مل��ی کش��ورم آرزوی موفقیت کردم و 
حالا می خواهم انش��اءالله بازیکنی باشم که در 
جام جهان��ی به میدان می روم. مطمئن باش��ید 
آنقدر خوب تمرین و برای پرس��پولیس بازی 
خواه��م کرد ت��ا خدا لطف خ��ودش را به من 
 نش��ان دهد و به خواس��ته ام یعن��ی حضور در

جام جهانی برسم.

محکومیت کی روش به پرداخت 
جریمه ۱۵ هزار یورویی 

گروه ورزش: س��رمربی تیم ملی فوتبال 
ایران ب��ه پرداخ��ت جریمه به ی��ک خبرنگار 

محکوم شد.
کارلوس کی روش از س��وی دادگاهی در 
لیس��بون به پرداخت 15 هزار یورو به پدرو دا 
فونس��کا، به دلیل تهمت دروغ نویس��ی به این 

خبرنگار محکوم شد.
کارل��وس ک��ی روش در گفت و گوی��ی با 
آنتن��ا1 در تاریخ نهم ج��ولای 2010 گزارش 
هفته نامه س��ان را تکذیب کرد. در این گزارش 
اظه��ارات ک��ی روش در انتقاد به فدراس��یون 
فوتبال پرتغال منتش��ر ش��ده بود ک��ه گفته بود 
این گزارش دروغ و نادرس��ت اس��ت. لوس��ا 
پروستس پدرو دا فونسکا اظهار داشت: دادگاه 
اثبات کرد که گزارش من دروغ یا اش��تباه نبود 
و حرف هایی که ک��ی روش در آن زمان به من 

گفته بود، اثبات شد.

باشگاه نفت و مس کرمان خواستار 
جذب بازیکنان پرسپولیس شدند

گ��روه ورزش: مس��ئولان باش��گاه نفت 
تهران و مس کرمان در نامه ای روز گذش��ته به 
رویانیان خواس��تار جذب بازیکنان پرسپولیس 
ش��دند. بعد از جلس��ه ای که روز گذش��ته بین 
مسئولان باش��گاه پرسپولیس و ذوب  آهن برای 
تبادل 5 بازیکن برگزار ش��د، دو نامه از باشگاه 
مس کرمان و نفت تهران  به دس��ت مس��ئولان 
پرسپولیس رس��یده و خواهان جذب بازیکنان 
م��ازاد پرس��پولیس ش��ده اند.رویانیان هم این 
خواس��ته را به دای��ی منتقل کرده تا وی در این 

خصوص تصمیم بگیرد.
قرار اس��ت تا دو روز آینده به این نامه ها 

جواب داده شود.

بازی تدارکاتی تیم ملی زیر ۲۲ 
ساله ها با تیم های لیگ برتری

گروه ورزش: س��رمربی تیم ملی زیر 22 
س��اله ها درباره لیس��ت تیم مل��ی و برنامه های 

آینده تیم ملی به نکاتی اشاره کرد.
علیرض��ا منصوریان با اش��اره به اینکه در 
ش��رایط کنونی انجام بازی های دوستانه برای 
تی��م ملی امید س��خت ش��ده اس��ت گفت: به 
علت اینکه تیم های ملی امید و زیر 22 س��ال 
کشورهای دیگر بازی های دوستانه اش را از 6 
تا 8 ماه قبل قطعی کرده اند، پیدا کردن حریف 
دوستانه برای تیم ملی سخت شده است و برای 
اینکه بتوانیم حریف دوستانه مناسبی پیدا کنیم 
باید از تقویم برنامه هایمان جلوتر باشیم و 6 تا 
8 م��اه آینده را ببینم با توجه به مدت زمانی که 
ت��ا رقابت های عمان داریم طی روزهای آینده 
حتما باید بازی دوستانه داشته باشیم و با توجه 
ب��ه محدودیت و هماهنگی با کی روش تصمیم 
گرفتی��م تا دو بازی دوس��تانه با تیم های صدر 

جدول لیگ برتر داشته باشیم.

گروه ورزش: رییس فیفا سفرش به تهران را مثبت 
خواند و گف��ت، پس از حضورش در ایران یک نماینده 
دیگر از این کشور در آینده عضو کمیته های فیفا خواهد 
شد. به گفته س��پ بلاتر بلوکه شدن پول ایران از سوی 
قدرت های سیاس��ی تحمیل ش��ده و فیفا هم نمی تواند 
تصمیم های سیاس��ی را تغییر دهد. او گفت، حق مسلم 
ایران است که پولش را دریافت کند و این که شاید تعداد 
تیم های جام جهانی به 40 یا 64 برسد یا این رقابت ها مثل 

گرند اسلم تنیس با 128 تیم برگزار شود!
س��پ بلاتر که ب��رای ش��رکت در همایش »علم 
و فوتبال« به تهران س��فر کرده اس��ت، ظهر پنجشنبه در 
هتل آزادی در نشست خبری حاضر شده تا پاسخگوی 

پرسش خبرنگاران باشد.
رئیس فدراسیون جهانی فوتبال در آغاز این نشست 
عنوان کرد: به شما خانم ها و آقایان عصر بخیر می گویم 
و بس��یار خوش��حالم که در پایان س��فر دو روزه ای که 
داشتم، در خدمت شما هس��تم. دوست دارم از تک تک 
اعضای هیات همراه فیفا تش��کر کنم. سمت راست من 
ش��یخ س��لمان، رییس کنفدراس��یون فوتبال آسیا و مایو 
داد از اس��ترالیا، عضو هیات رییس��ه فدراس��یون جهانی 
فوتبال نشس��ته اند. اگر چه این سفر بسیار فشرده بود اما 
نقطه نظرات مثبتی را به همراه داش��ت. روز گذشته مورد 
استقبال روحانی، رییس جمهور ایران قرار گرفتم و پس 
از آن افتتاحیه رسمی دومین دوره همایش علم و فوتبال 
را داش��تیم. با تغییر کوچک��ی در برنامه ها امروز با خانم 
ابتکار، رییس سازمان محیط زیست ایران دیدار داشتم و 
از م��وزه ای که او معرفی کرده بود، بازدید کردم. در ادامه 
نیز در مراسم افتتاحیه فستیوال فوتبال مدارس پیدا کردم و 
با دکتر لاریجانی، رییس مجلس شورای اسلامی ملاقات 
داشتم. در این دیدار به اهمیت فوتبال در ایران اشاره کردم 
و بابت صعود تیم ملی این کش��ور به جام جهانی 2014 

برزیل به او تبریک گفتم.
ریی��س فدراس��یون جهان��ی فوتب��ال در ادامه از 
خبرنگاران خواس��ت که تنها س��وال پرس��یده و از بیان 
دیدگاه هایش��ان خودداری کنند تا بتواند به همه سوال ها 
پاس��خ دهد. اولین سوال از س��وی خبرنگار خبرگزاری 
رسمی جمهوری اس��لامی ایران )ایرنا( مطرح شد. این 
خبرنگار درباره توسعه فوتبال در آسیا از سپ بلاتر پرسید 
و گفت: با توجه به این که آس��یا مقداری از سایر قاره ها 

عقب تر است، چه برنامه ای برای توسعه اش دارد؟
س��پ بلاتر پاس��خ داد: پاس��خ کوتاهی به سوال 
ش��ما می دهم. ب��ا نظرتان موافق نیس��تم و نمی گویم که 
فوتبال آس��یا از س��ایر قاره ها عقب تر است. فکر می کنم 
که جناب آقای ش��یخ سلمان به این س��وال پاسخ دهد. 
رییس کنفدراسیون فوتبال آسیا در این باره توضیح داد: با 
توجه به این که کنفرانس مطبوعاتی بنده از س��اعت 17 
الی 18 بوده، بهتر اس��ت سوال ها معطوف به آقای بلاتر 
باش��د اما جواب این س��وال را می دهم. آسیا بزرگ ترین 
قاره در دنیا به حس��اب می آید و برای توسعه فوتبال آن 
باید از تک تک اعضای این قاره شروع کنیم. AFC نیز 
برنام��ه جدیدی برای مس��ابقات دارد و این نگاه باید از 
خود فدراس��یون های عضو شروع شود چه از نظر فنی و 
چه زیرس��اخت. کره جنوبی در سال 2002 به نیمه نهایی 
جام جهانی راه یافت.  ما در فوتبال پایه نیز پیشرفت خوبی 
داش��تیم. همچنین ژاپن در بخش بان��وان قهرمان جهان 
است. در تلاشیم با استفاده از متخصصان توسعه بهتری 

در فوتبال آسیا داشته باشیم.
دومین سوال را از رییس فدراسیون جهانی فوتبال 
پرسید. این س��وال مربوط به کرس��ی های ایران در فیفا 
بود. خبرنگار پرس��ید ایران در گذشته تنها یک عضو در 
فیفا داش��ت و آن هم کرسی علی دایی در کمیته  جوانان 
بود. ایران چطور می تواند در حال حاضر به کرس��ی های 

بیشتری در فیفا دست یابد؟
بلاتر در پاس��خ این پرسش ایس��نا مطرح کرد:  در 
حال حاضر یک نماینده در کمیته  فیفا داریم و آن شخص 
علی کفاشیان بوده که عضو کمیته  فوتسال فیفاست. علت 
نبود دایی در کمیته  جوانان هم این اس��ت که کمیته های 
فیفا پس از هر سال اصلاحاتی را انجام می دهند و هیات 
رییس��ه آنها تشکیل جلس��ه داده و تغییراتی را پیش بینی 
می کن��د اما در اینجا باید بگویم ک��ه پس از حضور من 
در ایران یک نماینده دیگر از این کش��ور در آینده عضو 

کمیته های فیفا خواهد شد.
رییس فدراس��یون جهانی فوتبال در ادامه نشست 
خبری خود در پاسخ به سوال خبرنگار فارس درباره پول 
بلوکه ش��ده ایران در فیفا گفت: این مورد متاسفانه مدتی 
اس��ت که به وسیله قدرت های سیاسی و نه فقط آمریکا 
تحمیل شده است و ما هم نمی توانیم تصمیم های سیاسی 
را تغییر دهیم اما می توانیم برای این موضوع راه حل پیدا 

کنیم. برای برون رفت از این مشکل در آخرین مذاکرات 
دولت س��وئیس هم که در این موضوع مش��ارکت کرد، 
صحبت کردیم و دفتری به نام دپو در سوئیس برای این 
کار در نظر گرفته ش��ده است. این حق مسلم ایران است 
که پول خود را دریافت کند. امیدوارم در زودترین زمان 
ممکن این موضوع محقق شود اما نمی توانم قول دهم که 
ف��ردا یا پس فردا. با این حال در مجمع بعدی فیفا حتما 

راجع به آن صحبت می کنیم.
سپ بلاتر در پاس��خ به سوال خبرنگاری که از او 
درباره امکان تاسیس یک دفتر منطقه ای برای فیفا در ایران 
پرس��ید، گفت: این مشکلی اس��ت که ما هم از آن آگاه 
هستیم اما هنوز به طور رسمی به فیفا نرسیده است. امکان 
تاسیس دفتر توسعه منطقه ای برای فیفا در ایران و همین 
طور س��ایر کش��ورها وجود دارد اما باید بررسی کنیم و 
ببینیم که این دفتر منطقه ای چطور می تواند کار کند و به 

کشور مربوط سود برساند.

گروه ورزش: رئیس کمیته پزش��کی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا از شیوع اس��تفاده از مکمل های دارویی در 
فوتبالیست های نوجوان اظهار نگرانی شدید کرد و این 

مساله را شوک آور خواند.
دکتر س��ینک، رئیس کمیته پزش��کی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا که در نشست تخصصی پزشکی ورزشی در 
دومین کنگره بین المللی علم و فوتبال سخن می گفت، 
ابتدا از تنوع فرهنگی در آسیا و نقش آن در کیفیت مراقبت 
های پزش��کی صحبت کرد. او گفت: دو سوم جمعیت 
جهان در آسیا زندگی می کنند. این قاره دارای فرهنگ ها 
و اعتقادات متنوعی است که در سلامت افراد تاثیر دارند. 
برخی از کشورها مراقبت های پزشکی بسیار سطح پایین 

و برخی دیگر خدمات پزشکی سطح بالا دارند.
وی ادامه داد: AFC به این مس��ائل آگاه اس��ت و 
برای بالا بردن معیارها و استاندارد سلامت تعهد دارد. ما 

اطمینان حاصل می کنیم که در مسابقات فوتبال امکانات 
زیربنایی برای حفظ سلامت ورزشکاران و کنترل دوپینگ 

به صورت حرفه ای وجود داشته باشد.
سینک در ادامه گفت: بحث مهم دیگری که در آسیا 
به آن پرداخته ایم، مبحث فوریت های پزشکی است. ما 
اطمینان حاصل می کنیم که کمیته پزش��کی موجود در 
هر محل، خدمات اورژانس را به طور اس��تاندارد در هر 
مس��ابقه ارائه دهد. این مساله شامل وجود امکانات لازم 
در ورزشگاه و انجام خدمات اولیه به ورزشکاران مصدوم 
 AFC :پیش از اعزام به بیمارستان می شود. وی ادامه داد
توانسته در چهار منطقه آسیا دوره های منطقه ای ترتیب 
دهد. همچنین دوره پنج روزه ای برگزار می کنیم که هزینه 
هایش تماما بر عهده خودمان است. اولین دوره در ژانویه 
در هند و اخیرا دوره بعدی اش در کامبوج برگزار ش��د. 
دوره های بعدی به ترتیب در هنگ کنگ و اردن برگزار 
خواهد شد. رئیس کمیته پزشکی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
در ادامه گفت: ما توانس��ته ایم که یک روز کامل از دوره 
های آمورزش��ی را به بح��ث اورژانس اختصاص دهیم. 
در این دوره ها س��خنرانی ها و تمرین های عملی انجام 
ش��ده و برای این کار از AED استفاده شده است. تمام 
47 عضور کنفدراس��یون فوتبال آسیا یک AED اضافی 
دریافت می کنند. وی افزود: دوره دیگری که برگزار می 

کنیم پیش از مرحله نهایی جام ملت های آسیا است که 
به مدت 2 روز و نیم برای پزشکان و فیزیوتراپیست های 
تیم ها برگزار می ش��ود. سینک در ادامه از تشخیص 26 
مکمل ممنوعه مورد استفاده بازیکنان سخن گفت: مردان 
از س��ه تا پنج مکمل مختلف را بیشتر مصرف کرده اند 
و این تعداد در زنان 3 مکمل اس��ت. مساله ای که بسیار 
ش��وک آور است، این اس��ت که نوجوانان زیر 13 و 14 
سال که تازه با فوتبال آشنا می شوند با بمباران مکمل ها 

روبرو هستند. این مساله شرم آور است!
وی افزود: اگر بپرسید گناه این مساله بر گردن چه 
کس��ی است، خواهم گفت که پزشکان، مربیان و از همه 
مهمتر والدین هستند! AFC در تمام مسابقات زیر 13 و 
14 سال سمینارهای آموزشی برای نوجوانان برگزار می 
کند و از والدین آنها هم برای شرکت در دوره ها دعوت 
می کند. رئیس کمیته پزشکی کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
ادامه وارد بحث دوپینگ شد و گفت: سوال این است که 
آیا در آسیا با مش��کل دوپینگ روبرو هستیم؟ پاسخ هم 
آری است و هم خیر. ما در مسابقات بین المللی مشکلی 
نداریم و درصد دوپینگ در این مس��ابقات 0.300 است، 
اما در لیگ های داخلی این مش��کل وجود دارد. در لیگ 
های داخلی کش��ورها در سال های 2010 تا 2012 شش 
مورد دوپینگ مثبت وجود داش��ته که س��هم ایران چهار 

عدد بوده است. این مساله نگران کننده است. ایران باید 
کارهای بیشتری در باش��گاه هایش انجام دهد. البته این 
نکته را باید یادآور شوم که نمایندگان ایران در رقابتهای 

بین المللی از نظر دوپینگ مشکلی ندارند.
وی ادامه داد: در آس��یا فرهنگ های س��نتی وجود 
دارد که گاهی مواقع در زمینه دوپینگ مش��کل ساز می 
ش��ود. مثلا در طب سنتی چینی دارویی هست که دارای 
ماده »آنابولید استروئید« و »منگنز« است که خطر زیادی 
دارد. سینک در ادامه از برگزاری دوره های آموزشی برای 
پزشکان ورزشی و آموزش نحوه تجزیه و تحلیل نمونه 
های آزمایش ادرار و خون خبر داد و گفت: موضوع مهم 
دیگری که در آس��یا به آن می پردازیم، مساله تعیین سن 
استخوانی با استفاده از رادیولوژی است که به این منظور 
به رادیولوژیست ها آموزش های خاصی داده می شود. 
هر 47 عضو AFC دارای یک یا دو کارش��ناس در این 

زمینه خواهند بود.
وی در پایان گفت: کنگره پزشکی AFC تاکنون در 
چهار شهر توکیو، کوالالامپور، مسقط و دوباره کوالالامپور 
برگزار شده و پنجمین کنگره در سال 2015 در دهلی نو 
برگزار می ش��ود. این کنگره هر چهار سال یکبار برگزار 
می شود. در این کنگره بیش از 116 سخنرانی، سمپوزیوم 

و برنامه مفصل برگزار خواهد شد.

سپ بلاتر:

 ایران نماینده دیگری در فیفا خواهد داشت

:AFCرئیس کمیته پزشکی

دوپینگ در لیگ فوتبال ایران نگران کننده است

فوتبال منهاي فوتبال

گروه ورزش: رئیس فدراسیون وزنه برداری ایران گفت: کوروش باقری 
برای ادامه همکاری در تیم ملی مشکلی ندارد و با برگزاری جلسه ای در هفته 

آینده او را از تصمیمش منصرف می کنم.
حس��ین رضازاده اظه��ار کرد: کوروش باقری در حال حاضر در ش��هر 
کرمانشاه به استراحت می پردازد، هفته آینده با حضورش در محل فدراسیون 
وزنه برداری جلس��ه ای با او برگزار کرده و پیرامون اس��تعفایش صحبت می 
کنیم اما من به هیچ وجه استعفایش را نمی پذیرم و او را از تصمیمش منصرف 
خواهم کرد چرا که در مشورتی که با پزشکان داشته ام متوجه شدم برای ادامه 

حضور در ورزش مشکلی ندارد.
وی در مورد حل ش��دن اختلاف��ات پیش آمده بین قهرمانان المپیکی و 
کادرفنی تیم ملی وزنه برداری نیز بیان کرد: خوشبختانه مشکلات که نه بلکه 
س��وءتفاهماتی وجود داشت که از یکسال گذشته عده ای آن را بزرگ کرده و 
به آن دامن زدند و با ورود پیشکس��وتان و مسئولان این مسأله برطرف شد و 
دوش��نبه هفته گذشته در فدراسیون با وزنه برداران المپیکی جلسه ای برگزار 

کرده و کدورت ها را فراموش کردیم. 
در کل جلس��ه با المپیکی ها رضایت بخش بود و در جلسه با کوروش 
باقری این مسأله را هم مطرح خواهم کرد. امیدوارم تا 45 روز آینده استارت 
اردو ها برای ش��رکت در مسابقات بازی هایی آسیایی کره جنوبی و قهرمانی 
جهان در قزاقستان زده شود و در این اردوها شاهد حضور قهرمانان المپیکی 
ایران باشیم و افتخارآفرینی آن ها در مسابقات پیش رو موجب خشنودی مردم 
را فراهم کند. رضازاده در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا تقویت کادرفنی در 
این برهه زمانی احساس می شود یا خیر، خاطرنشان کرد: در حال حاضر در 
کنار باقری از یک مربی مجارستانی که خود قهرمان جهان در سال 1980 است،  
بهره می بریم. ما دوست داریم از یک مربی طراز اول خارجی همچون ایوانف 
که بنیانگذار دوران طلایی وزنه برداری ایران بود استفاده کنیم اما اگر نگاهی 

به کارنامه باقری بیاندازیم، مشاهده می کنیم تاکنون هیچ مربی چُنین کارنامه 
درخشانی نداشته که ایران را در سال های 2011 و 2013 بر روی سکوی سوم 
جه��ان ببرد. وی ادام��ه داد: ما باید به تمامی موارد بنگریم. وقتی به بازی های 
المپی��ک و جهانی نگاه می کنیم، می بینیم که عملکرد باقری قابل دفاع بوده و 
وزنه برداری ایران را از حالت تک ستاره بودن خارج کرد و اکنون بیش از 10 
وزنه بردار آماده داریم که حتی در سبک وزن هم مدعی مدال گرفتن هستند و 
همین عملکرد موجب شده است چند کشور خواهان به خدمت گرفتن باقری 

باشند. در وضعیت فعلی به شخصه به او اعتماد دارم.
وی در م��ورد انتق��ادات برخی از تیم های لیگ برت��ری مبنی بر نحوه 
امتیازدهی مس��ابقات لیگ وزنه ب��رداری نیز افزود: با رایزنی ش��خص خود 
توانس��تم باشگاه های قدرتمند را راهی مس��ابقات لیگ کنم تا دستمزد وزنه 

برداران دیگر 20 میلیون نباشد و بالاتر برود و همچنین در خصوص امتیاز دهی 
باید فرقی بین نفر اول با سایرین باشد که بازهم بنا به درخواست سرپرستان تیم 
های لیگ برتری به درخواست آن ها نگاه مثبت داشته و از هفته چهارم روال 

مطابق خواسته آن ها می شود تا دیگر شاهد اعتراض و مشکلی نباشیم.
رئیس فدراس��یون وزنه ب��رداری ایران درباره انتقادات مطرح ش��ده به 
عملکرد تیم ملی در مسابقات جهانی لهستان نیز بیان کرد: مسابقات جهانی و 
آسیایی با مسابقات المپیک تفاوت هایی دارد و نمی توان آن ها را باهم مقایسه 
کرد زیرا در مس��ابقات آس��یایی و جهانی امتیاز و در مسابقات المپیک مدال 
مهم اس��ت و مربیان با توجه به آن برنامه ریزی انجام می دهند پس نباید این 
انتقادات مطرح ش��ود زیرا با یک تیم جوان و آینده دار راهی مسابقات شدیم 
و در بازیهای آس��یایی خواهیم دید ایران چگونه حریفان را از پیش رو برمی 
دارد. از س��وی دیگر من و توکلی س��ال ها در کنار هم توانستیم وزنه بزنیم و 
در المپیک دل مردم را شاد کنیم اما او در زمان افشارزاده سرمربی تیم جوانان 
بود و باقری هم در زمان بنده هدایت جوانان و بزرگس��الان را برعهده داشت 
و کارنامه هر دو روشن است و نباید کسی که خود عملکردش در مقایسه با 
باقری روشن است به انتقاد از او بپردازد اما اگر انتقاد منطقی و راهگشا باشد 

با کمال میل استقبال می کنم.
رضازاده با انتقاد از عضو ایرانی فدراسیون آسیایی وزنه برداری نیز تصریح 
کرد: در مسابقات آسیایی خردادماه امسال آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ از 
هر هشت ورزشکار ما تست گرفت در حالی که از کمتر تیمی اینگونه تست 
به عمل آمد و متأسفم هیچ حامی نداشتیم و در تست دو ورزشکارمان خانواده 
آنابولیک دیده شد که شش ماه در بدن می ماند، آن هم معمولأ پس از مسابقات 
المپیک که متأس��فانه این حکم صادر ش��د اما از زمان حضورم بر مسند وزنه 
برداری برنامه ویژه ای برای مبارزه با دوپینگ داشته و قبل از هر اعزام تست 

هایی به عمل می آوریم تا به مشکلاتی برنخوریم.

رضازاده با انتقاد از مرادی: 

عملکرد توکلی برای همه 
روشن است!

 تیم ملی والیبال از یکشنبه 
استارت می زند

گروه ورزش: تیم ملی والیبال ایران برای 
شرکت در جام قهرمان قاره ها از روز )یکشنبه( 
19 آب��ان در کمپ فدراس��یون اردو می زند تا 

پس از سه روز تمرین عازم ژاپن شود.
مس��ابقات لیگ برتر والیبال پس از پایان 
ایس��تگاه چه��ارم دو هفت��ه تعطیل می ش��ود 
ت��ا بهترین های والیب��ال ایران ب��ه اردوی تیم 
ملی ملحق ش��وند. ش��اگردان خولیو ولاسکو 
از روز یکش��نبه 19 آبان در کمپ فدراس��یون 
والیب��ال تمرینات خود را پیگی��ری می کنند تا 
 پس از س��ه روز عازم مسابقات قهرمان قاره ها 

در ژاپن شوند.
در آستانه این مس��ابقات خولیو ولاسکو 
از لیس��ت 20 نفره معرفی ش��ده به فدراسیون 
جهان��ی والیبال اس��امی 15 بازیک��ن را برای 
آمادگ��ی معرف��ی ک��رد. اردوی  ش��رکت در 
بازیکنان در دو نوبت صبح و عصر به صورت 
 س��ه روز تمرین و یک روز اس��تراحت کار را 

دنبال می کنند.

 آذربایجان شرقی قهرمان 
اسلحه سابر شد

مس��ابقات شمش��یربازی  گروه ورزش: 
قهرمانی کش��ور در اس��لحه س��ابر ب��ا معرفی 
آذربایجان ش��رقی به عنوان تیم قهرمان و دیگر 

تیم های برتر به پایان رسید.
در چارچ��وب مس��ابقات شمش��یربازی 
قهرمان��ی کش��ور  پنجش��نبه رقابت های تیمی 
اسلحه سابر در سالن ش��هید کلاهدوز برگزار 
شد. در این بخش از مسابقات که با حضور 14 
استان برگزار شد، تیم آذربایجان شرقی بعد از 
انجام 16 بازی به عنوان نخس��ت دست یافت. 
ای��ن تیم با غلبه بر یزد عنوان قهرمانی را از آن 

خود کرد.
بعد از آذربایجان ش��رقی و یزد، تیم های 
تهران و گیلان به طور مش��ترک در رده س��وم 
مس��ابقات تیمی اس��لحه س��ابر ق��رار گرفتند. 
مسابقات شمش��یربازی قهرمانی کشور شنبه و 
یکشنبه آینده با برگزاری دیدارهای انفرادی و 

تیمی اسلحه اپه پیگیری می شود.

 نمایندگان ایران 
در مسابقات دوبل حذف شدند

گ��روه ورزش: تیم های دو نف��ره ایران 
در مس��ابقات تنیس روی می��ز پروتور جهانی 
لهس��تان با شکس��ت برابر حریفان خود از دو 

رقابت ها کنار رفتند.
در چارچوب مس��ابقات تنیس روی میز 
پروتور جهانی لهس��تان و در بخش دوبل این 
رقابت ه��ا، تیم دو نف��ره س��روش امیری نیا و 
حمیدرضا طاهرخان��ی در مصاف با تیم دوبل 
»فان ژندونگ« و »ژائوی��و« از چین با نتیجه 3 
 ب��ر صفر شکس��ت خورد و از دور مس��ابقات 

کنار رفت.
نوش��اد و نیما عالمی��ان ترکیب دیگر تیم 
دو نفره ایران را در مس��ابقات تنیس روی میز 
پروتور جهانی لهس��تان تش��کیل می دادند. این 
ترکیب در نخس��تین دیدار مقاب��ل »هیراتو« و 
»تاکویا« ژاپنی 3 بر یک پیروز شد و به جدول 
32 نف��ره صعود کرد اما در این جدول دیدار با 
تیم »گوراک« و »وانگ« از کش��ور میزبان 3 بر 

صفر شکست خورد از حذف شد.

 سیفی: اصلا به رکورد شکنی 
در ووشو فکر نمی کنم

گروه ورزش: ووشوکار وزن 65 کیلوگرم 
تیم ملی گفت: تا زمانی که بتوانم برای تیم ملی 
مبارزه خواهم کرد و اصلا به رکورد شکنی در 

ووشو فکر نمی کنم.
محس��ن محمد سیفی پس از کسب مدال 
ط��لا در دوازدهمین دوره مس��ابقات قهرمانی 
جهان، اظهار داش��ت: این دوره از رقابت ها با 
حضور 80 کش��ور دنیا برگزار شد و سطح فنی 
مس��ابقات نس��بت به دوره های قبل بالاتر بود. 
خوش��حالم از اینکه برای س��ومین بار توانستم 
م��دال مس��ابقات جهانی را کس��ب کنم و این 
دومین م��دال طلایم بود که ب��رای تیم ملی به 

دست آوردم.

 ثامن الحجج سبزوار 
قهرمان نیم فصل شد

بان��وان  هندب��ال  تی��م  ورزش:  گ��روه 
ثامن الحجج س��بزوار قهرمان نیم فصل اول لیگ 

برتر شد.
نیم فصل نخست لیگ برتر هندبال بانوان 
دیروز جمعه با انجام سه مسابقه به پایان رسید 
و تیم ه��ای ثام��ن الحج��ج تهران، ش��هرداری 
س��نندج و ثامن الحجج سبزوار مقابل حریفان 

خود به برتری دست یافتند.
در بازی ه��ای دی��روز و ای��ن هفته که با 
گرامیداش��ت یاد و خاطره شهیده مطهره مریم 
فرهانیان همراه بود، در سالن کوثر شهر مشهد، 
ش��رکت بام ای��ران میزب��ان ثامن الحجج تهران 
ب��ود که متحمل شکس��ت 32بر15 ش��د و تیم 
تهرانی دومین برد پیاپ��ی خود را تجربه نمود. 
در اصفهان تیم ش��هرداری س��نندج موفق شد 
ذوب آهن این ش��هر را 25بر18 شکس��ت دهد 
و نای��ب قهرمانی نیم فص��ل را از آن خود کند 
و تیم اصفهانی به رتبه سومی خود بسنده کند.
شاگردان نشمین شافعیان و تیم شهرداری 
سنندج در نیم فصل اول رقابت های لیگ دوره 
نهم تنها یک ب��ازی را واگذار کردند که مقابل 

ثامن الحجج سبزوار بود.

گروه ورزش: س��ایت فیلا در گزارشی به آنالیز 
فنی مس��ابقات جهانی کش��تی آزاد پرداخ��ت که نام 
حس��ن رحیمی در جمع برترین های جهان به چشم 
می خورد. س��ایت فدراسیون بین المللی کشتی )فیلا( 
در گزارش��ی به آنالیز فنی مس��ابقات جهانی کش��تی 
آزاد در بوداپس��ت مجارس��تان پرداخ��ت و بهتری��ن 
 کش��تی گیران از لحاظ »حمله«، »دف��اع« و »کارآیی« 

را معرفی کرد.
در بخ��ش تهاجمی ترین کش��تی گیران جهان، 
احس��ان لش��گری از ایران در رده س��وم جهان است 
و بهتری��ن ایران��ی از این لحاظ اس��ت، ضمن این که 
رضا یزدانی، حس��ن رحیمی و مس��عود اسماعیل پور 
نی��ز در جمع 10 نفر برتر کش��تی گیران تهاجمی دنیا 

قرار دارند.

در بخ��ش مهارتهای دفاعی، حس��ن رحیمی از 
ایران به طور مشترک با جردن باروفس از آمریکا با از 
دس��ت دادن تنها 3 امتیاز در 5 مسابقه در رده نخست 
جدول قرار گرفته است ضمن این که رضا یزدانی در 

مکان هفتم قرار دارد.
در بخش »کارآیی« نیز حس��ن رحیمی در مکان 

دوم جهان جای گرفته و رضا یزدانی ششم است.
در واقع حس��ن رحیمی س��تاره کشتی ایران در 
مس��ابقات جهان��ی بوده ک��ه در هر س��ه بخش جزو 

برترین های جهان قرار گرفته است.
در ادامه، گزارش کامل س��ایت فیلا و رده بندی 
10 نف��ر برت��ر در هر س��ه بخش »حمل��ه«، »دفاع« و 

»کارآیی« را می خوانید:
بخان گویگریف از روس��یه، حس��ن رحیمی از 

ایران و جردن باروفس از آمریکا بهترین کشتی گیران 
مسابقات جهانی از لحاظ حمله و دفاع بودند.

گویگری��ف کش��تی گیر ت��ازه وارد روس��ی در 
حال��ی قهرم��ان ون 60 کیلوگرم جهان ش��د که تمام 
ش��ش حریفش را با ضربه فنی یا پیروزی فنی پش��ت 
سر گذاش��ت. او در این مسابقات 59 امتیاز به دست 
آورد تا با قاطعیت تهاجمی ترین کشتی گیر مسابقات 

جهانی آزاد باشد.
گویگری��ف ب��ا ای��ن م��ال ط��لا نش��ان داد که 
شایس��تگی رس��یدن به تیم ملی روس��یه و جانشینی 
بس��یک کودوخوف دارنده 7 م��دال جهانی و المپیک 
را داشته اس��ت. اما در بخش مهارتهای دفاعی جردن 
باروف��س آمریکای��ی این عنوان را با حس��ن رحیمی 
از ای��ران تقس��یم کرد. این دو کش��تی گیر در طول 5 

مس��ابقه ش��ان تنها 3 امتیاز از دس��ت دادند تا بهترین 
کشتی گیران مسابقات جهانی از لحاظ مهارت تدافعی 

معرفی شوند.
باروف��س در کش��تی آمریکا با 67 ب��رد و بدون 
شکس��ت، رکورددار تاریخ این کش��ور است و مدال 
طلای حس��ن رحیمی هم برای ایرانی ها بس��یار مهم 
بود چرا که مدال طلای اس��طوره کش��تی ایران یعنی 
ابراهیم جوادی در وزن اول را پس از 42 س��ال تکرار 
ک��رد. اما با در نظر گرفتن ه��ر دو مهارت تهاجمی و 
تدافعی، این سه کشتی گیر یعنی گویگریف، باروفس 
و رحیمی نیز در صدر جدول کارآیی کشتی گیران به 
چشم می خورند. گویگریف با میانگین امتیاز 7.8 در 
هر مس��ابقه در صدر ق��رار گرفته و باروفس به همراه 

رحیمی با 6.2 امتیاز در رده دوم قرار گرفته اند.

آنالیز فنی فیلا از مسابقات جهانی کشتی: 

حسن رحیمی، ستاره ایران در جمع بهترین های جهان


